
 

1 
 

    
Egyszerűsített jegyzőkönyv 

 
Készült Biatorbágy Város Képviselő-testület Oktatási Bizottság 2011. április 27-án 16 00 órakor 
megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Jelen vannak:  
 Fekete Péter, bizottsági elnök 
 Varga László, bizottsági 
 Koleszár Kázmér, bizottsági tag 
 Tóthné Gyarmati Magdolna, bizottsági tag 
 Molnárné Czeglédy Gerlinda, Cecília, bizottsági tag 
 Tarjáni István, polgármester 
 Szakadáti László, alpolgármester 
 dr. Kovács András, jegyző 
 
 Ihászné Pálfi Katalin, közoktatási szakértő 
 Benkő Cs. Gyuláné, iskolaigazgató  
 Korbuly Klára, PMAMI igazgatója 
 Rack Ferencné, Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke 
 Bunth Erzsébet, a Biatorbágyi Általános Iskola igazgatóhelyettese 
 Pintér Gábor, a Biatorbágyi Általános Iskola Szülői Munkaközösségének Elnöke 
 Czuczor Orsolya, Pénzügyi Osztályvezető 
 Kiss Ildikó, jegyzőkönyvvezető. 

 
 
Fekete Péter:::: Köszöntötte a bizottság tagjait és a meghívottakat. Megállapítja, hogy a bizottság 
határozatképes. A bizottság az alábbi napirendet egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági 
tag volt jelen a szavazáskor) fogadta el: 
 
Napirend 
1) Beszámoló Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010. évi költségvetésének végrehajtásáról 

2) Tájékoztató a Biatorbágyi Általános Iskola 2011/2012. évi beiratkozási adatairól 

 

1) Beszámoló Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010. évi költségvetésének 
végrehajtásáról 

A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja Biatorbágy Város Képviselő-testülete 2010. évi költségvetésének végrehajtásáról szóló 
beszámolót. 

 

2) Tájékoztató a Biatorbágyi Általános Iskola 2011/2012. évi beiratkozási adatairól 

Fekete Péter: Kéri az általános iskola vezetőjét, hogy a leendő 6 első osztály elhelyezésével 
kapcsolatos álláspontját ismertesse. 

Benkő Cs. Gyuláné: Véleménye szerint a leendő 6 első osztály elhelyezését a határozati javaslat 
első pontjában foglaltak szerint (3-3 osztály telephelyenként) nem tartja megoldhatónak.  

Fekete Péter: Megoldásként a Szily kastélyban kialakítandó osztálytermek és az ahhoz 
kapcsolódó kiszolgálóhelyiségek kialakítását kéri szeptemberi kezdéssel. Itt egy sajátos arculatú, 
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nemzeti ökumenikus-keresztény értékeket felvállaló oktatás indítása is lehetővé válna. A torbágyi 
épületbe iratkozott gyerekek szüleinek ezt felajánlva így nem kényszer, hanem lehetőség lenne ez 
az elhelyezés.  

Benkő Cs. Gyuláné: Oktatásszervezési szempontból javasolja egy alsó tagozatos és egy leendő 
első osztály elhelyezését a Szily kastélyban. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolja, 
hogy 2011. szeptemberi kezdéssel a Szily kastélyban egy alsó tagozatos osztály és egy leendő első 
osztály elhelyezését tegye lehetővé a képviselő-testület. 
 
Tóthné Gyarmati Magdolna Tóthné Gyarmati Magdolna Tóthné Gyarmati Magdolna Tóthné Gyarmati Magdolna véleménye szerint a 12%-os többlet órakeret biztosítása nem 
lehetőség, hanem törvényi kötelezettség. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a határozati 
javaslat 2. pontját az alábbiak szerint javasolja módosítani: Biatorbágy Város Képviselő-testülete 
a 2011/2012 tanév első félévére a közoktatási törvény 52 § 11 bekezdés ( c ) pontja alapján + 12 
% órakeretet biztosít. 
 
Fekete Péter: A legutóbbi testületi ülésen elfogadott határozat csak az álláshelyek meghirdetését 
tette lehetővé. Az oktatási szakértő javaslatára külön határozatban célszerű rögzíteni az általános 
Iskola adott tanévre vonatkozó álláshelyeinek számát. 
 
A bizottság egyhangú szavazással (5 igen, 5 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a határozati 
javaslat 3. pontját az alábbiak szerint javasolja módosítani: Biatorbágy Város Képviselő-testülete 
jóváhagyja, hogy a Biatorbágyi Általános Iskola a 2011/2012 tanévben 73 fő kinevezett 
pedagógussal működjön, továbbá az ellátandó oktatási feladatokat a - túlóra keret terhére- 6,1 
álláshellyel lássa el. 
 
Fekete Péter: A munkát megköszönte, az ülést bezárta. 
 

k.m.f. 
Fekete Péter 

bizottsági elnök 


